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Toelichtende vragen  

1. Project ‘terugdringen vandalisme’ niet uitgevoerd. Waarom niet? Middelen kunnen vrijvallen, 
waarom niet besteden aan bijvoorbeeld verwijderen graffiti, vernielingen openbare 
gebouwen, speelvoorzieningen, e.d.? 

Antwoord: 
Met het opstellen van het integraal veiligheidsbeleid 2012-2014 is er voor gekozen om het voorkomen 
van vandalisme onder te brengen bij buurtpreventie. Daarom is met ingang van 1 januari 2012 
intensief ingezet op het opstarten van buurtpreventieteams en met veel succes. Daartoe is ook in 
begroting van 2014 structureel geld vrijgemaakt. In 2013 is nog wel een deel van dit budget gebruikt 
ter ondersteuning van de buurtpreventieteams. 
 

2. Taalcoaches (p. 12), wat doen we hiervoor in 2014, kunt u dit toelichten? 
Antwoord: 
Er zijn twee contracten afgesloten, namelijk met Vluchtelingenwerk en met Humanitas. Doel is om 
door middel van één-op-één-contacten de kennis van de Nederlandse taal van inburgeraars (zowel 
inburgeringsplichtigen als -behoeftigen) te vergroten waardoor de maatschappelijke integratie en 
participatie eenvoudiger wordt.   
 

3. De verkoop van de plantsoengronden valt tegen. Kunt u de reden toelichten? Zijn de 
voorwaarden op orde? 

Antwoord: 
De oorzaak hiervan is nog niet bekend. Onderzoek naar de achterblijvende belangstelling zal 
meegenomen worden bij  de herijking van de grondprijzen voor 2015. Eventuele bijsturing is mogelijk 
via de verkoopprijs plantsoengrond. 
 

4. Leges omgevingsvergunningen, zijn deze, mede gelet op voorgaande jaren, niet te voordelig 
begroot? Nu weer een bijstelling van bijna € 1 miljoen. 

Antwoord: 
Of de lagere legesopbrengsten structureel zouden blijven kon vorig jaar niet met zekerheid worden 
gezegd. Immers de hoogte van de legesopbrengsten hangt samen met het aantal en soort aanvragen 
omgevingsvergunningen dat wordt ingediend. Een groot project levert een veel hogere opbrengst op 
dan vele kleine projecten. In de strategische verkenningen zijn zekerheidshalve de lagere 
legesopbrengsten structureel meegenomen. In de begroting 2015 zal een voorstel worden gedaan 
voor actualisatie van de legesramingen. Verwachting is dat de legesopbrengsten vanaf 2015 e.v. 
zullen toenemen. 
 

5. Courage, wat doen we nog op dit terrein nu de intensieve samenwerking eind 2013 is 
afgerond? 

Antwoord: 
Het project Courage heeft zeer goede resultaten behaald bij het terugdringen van de drugsoverlast. 
De inzet is nu gericht op de aanpak van de achterliggende criminele structuren. 
Het doel van de gemeente is het inperken van de bewegingsruimte voor ondermijnende criminaliteit, 
actief optreden bij signalen over mogelijke ondermijnende criminaliteit en zorgen voor 
omstandigheden die voor daders ongunstig zijn. Dit kan zowel proactief, preventief en/of repressief.  
 
 



Deze aanpak kent drie ambities: 
- De bestuurlijke informatiepositie en bestuurlijke integriteit op orde houden; 
- Een integrale (bestuurlijke) aanpak ondermijnende criminaliteit borgen in het reguliere 

veiligheidsbeleid; 
- Herkennen van ondermijnende criminaliteit met een goede informatievoorziening in 

samenwerking met politie, OM en belastingdienst. 
 

6. Overschot hulp bij het huishouden (HBH). Zijn de genomen maatregel niet te streng? Kortom 
is hulp in het huishouden in Roosendaal nog acceptabel voor onze inwoners?  

Antwoord: 
Vanaf 2015 kort het Rijk voor circa € 1,7 miljoen op WMO/HBH. Door de genomen maatregelen is het 
gegeven de huidige inzichten mogelijk om in 2015 HBH in de lijn met het uitgangspunt ‘uitvoering 
binnen rijksbudgetten’ uit te kunnen voeren.  
Aanvankelijk was in het regeerakkoord ‘Bruggen slaan’ afgesproken om WMO/HBH met 75% (bijna  
€ 6 miljoen) te korten. Deze korting is dus aanzienlijk naar beneden bijgesteld. 
 

7. Overschot hulp bij het huishouden. Waarom wordt het overschot grotendeels ingezet als 
dekking voor negatief saldo begroting 2014? Waarom niet voor juist het sociale domein? 

Antwoord: 
In de bestemmingsreserve Sociaal Domein wordt er structureel gestort, oplopend van € 1,5 miljoen in 
2013 tot ruim € 4,2 miljoen in 2016. Verder is in de meerjarenbegroting structureel voorzien in extra 
budget voor de WWB (€ 1,5 miljoen t.b.v. werkdeel, boven op de rijksinkomsten). Gegeven de 
gevormde reserve, de daarbij behorende structurele stortingen en het extra budget ten behoeve van 
de WWB is een extra reservering niet noodzakelijk.    
 

8. Krediet t.b.v. interim-organisatie Binnenstad: € 100.000. Wat is hiermee gedaan? (periode 
maart – juni 2014). Er werd tevens aangegeven dat wellicht een deel van dit bedrag door de 
markt zou worden voldoen, is dit gelukt? Zo ja, hoeveel. Zo niet, reden? 

Antwoord:  
Het geld is gebruikt om een aantal personen in te huren. Deze mensen (gezagvoerder, 
communicatiedeskundige en organisatiedeskundige) hebben gewerkt aan de lopende opdracht voor 
Smart Retail City; er zijn voorbereidingen getroffen om te komen tot een binnenstadsorganisatie. 
Daarnaast zijn de overleggen met de ‘mandjes’, initiatiefnemers en andere marktpartijen doorgegaan.  
De markt heeft geen bijdrage geleverd aan deze kosten voor de interim-organisatie. De marktpartijen 
wilden eerst meer zekerheid over de toekomstige koers van de gemeente.    
 

 


